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ZÁPIS Z ROKOVANIA VEDENIA  
zo dňa 5. novembra 2018 

 
 

Prítomní:  Kmeť, Čižmár, Weiss, Lumnitzer, Behún, Olčák, Pandula, Zibrinyi, Harčár  
  
Neprítomní O/N:   Modrák / 0 
 

 

 

INFORMÁCIE 
prof. Kmeť informoval o: 

 výsledkoch volieb do AS TUKE, 

 plánovanej návšteve prezidenta Slovenskej republiky, 

 stretnutí ohľadom podpory univerzitného ľadového hokeja na TUKE, 

 aktuálnom stave členov Správnej rady TUKE, 

 plánovanej návšteve veľvyslanca Bieloruska, 

 možnostiach pre študentov zúčastniť sa pracovných ciest premiéra SR, 

 pripravovanej konferencii Východ nie je EXIT, 

 predbežných výsledkoch udeľovania Cien za vedu a techniku 2018. 
   

prof. Lumnitzer informoval o: 

 hodnotení elektronických zápisov na jednotlivých fakultách, 

 účasti TUKE na rôznych propagačných a vzdelávacích akciách (Gaudeamus Nitra, Akadémia 
VAPAC Bratislava, Veľtrh v Kyjeve, Biela noc, Minierasmus a DOD na TUKE), 

 vyplatení štipendií študentom, 

 aktuálnom počte študentov na TUKE. 
    

prof. Weiss informoval o: 

 stretnutí k súťaži Vedec roka na TUKE 2018, 

 vyhodnocovaní posterov doktorandov, 

 priebehu Týždňa vedy a techniky na TUKE. 
  

prof. Čižmár informoval o: 

 odoslaní troch projektov za TUKE, 

 príprave tabuľky participujúcich fakúlt na iných projektoch, 

 otvorení AT&T Lab na TUKE a Hackathon Košice v Univerzitnej knižnici, 

 novom portáli spolupracuj.me – Zväzu elektrotechnického priemyslu. 
 

Ing. Behún informoval o: 

 reaudite a certifikácii ISO (10.-11. 12. 2018), 

 ukončení viacerých auditov na TUKE, 

 pokračovaní auditu NKÚ do konca marca, 

 stúpaní cien energií , 

 pripravovanom zasadnutí Správnej rady TUKE. 
 
 
 
 
 

 
 

TECHNICKÁ UNIVERZITA V KOŠICIACH 



 
  

prof. Pandula informoval o: 

 rokovaniach ohľadom THP pracovníkov na MŠVVaŠ,, 
 
doc. Olčák informoval o: 

 ustanovujúcom zasadnutí AS TUKE. 
 

 

 

 

  prof. Ing. Stanislav Kmeť, CSc. 
                                                rektor TUKE 

zapísal: Ing. Adrián Harčár, PhD. 


